
 

До европейската Фа конференция 

 

27 август 2023 г.  

Бих искал да отправя поздрави към всички Дафа ученици, присъстващи на 

конференцията.  

Повечето хора по света днес са същества от високи измерения, които са слезли 

тук в очакване на Пътя и спасение от Създателя, докато Той изковава наново 

космическото тяло. И мисията, която ви е поверена като Дафа ученици, е да 

спасите тези хора.  

За да изпълни добре тази велика историческа мисия, един Дафа ученик трябва 

да изучава добре Фа, защото само с ученията, загнездени в сърцето и съзнанието 

ви, ще успеете да се справите добре. Така че трябва истински да работите върху 

своето духовно развитие и да бъдете непоколебими в него. 

Целта на една Дафа конференция е всички да учат един от друг и да си помагат 

взаимно, за да се подобрят, както и да напредват самостоятелно. Така че се 

надявам вашата конференция да има голям успех! 

Вашия Учител,  

Хонгджъ, Ли 


